
Geachte raadsleden van de Krimpenerwaard, 
  
Ik wil een aantekening maken van nadere toelichting bestemmingsplan landelijk gebied met 
de memo van 3 december 2015. Naar aanleiding van de vragen van 25 november jl. omtrent 
het bestemmingsplan landelijk gebied Vlist onder nummer T15-303. 
Hoofdstuk intensieve veehouderij Schoonouwenseweg 15. 
In het eerste gedeelte van het antwoord lijkt het er op dat ik de ruimte in het bouwblok mag 
benutten ten behoeve van intensieve veehouderij. 
Bij mij is dat de vleesvarkenshouderij. Verder wordt er geschreven over maximaal 10% 
uitbreiding vanuit de provincie Zuid-Holland. 
Met de nieuwe herstructurering varkenshouderij, die gericht is op dierwelzijn met de 
hoogste norm in de wereld waar de varkenshouderij in Nederland aan moet voldoen. Dit 
betekent voor mij bijna 50% inkrimping in vergelijking met wat ik altijd had. 
Van 410 naar 340 en dan naar 219 vleesvarkens. 
Waarom varkenshouderij? 
Mijn varkenshouderij zit in de kringloop van het totale gemengde bedrijf. Vanuit 
rundveehoofdtak wordt de melk verwerkt tot Boerenkaas. 
Het restproduct kaaswei en ruwvoer gaat naar de varkens. Gedeeltelijke varkensmest met 
stikstof uit de luchtwasser wordt benut op eigen grasland.  
Al het gras is voor rundvee en de kringloop is rond. Met alleen 10% uitbreiding is het niet 
rendabel om te investeren in maximum dierwelzijn en luchtwasser. Dit, terwijl de 
natuurbeschermingswet-vergunning van 1000 varkens aanwezig is en ook een 
milieuvergunning aanwezig is van 1288 varkens . 
Vanuit deze twee vergunningen ben ik vrijwillig bereid om ongeveer 30% in te leveren. 
Ook is er voldoende ruimte in mij toegewezen bouwblok in dit nieuwe bestemmingsplan. 
Met alleen de 10% van Zuid Holland betekent dit voor mij op termijn stoppen 
met vleesvarkens houden en het doorbreken van de kringloop in mijn gemengde bedrijf, wat 
ook in het nadeel kan zijn in het klimaatakkoord.  
Conclusie: 
De milieuvergunning en de natuurbeschermingswet-vergunning is aanwezig, quotum is 
aanwezig en de ruimte in mijn bouwblok is aanwezig. 
 Nu is mijn vraag of de mogelijkheid er is voor het verlenen van de omgevingsvergunning. 
Ik besef dat de raad hier vanavond geen besluit over kan nemen, maar roep de raad wel op 
mijn werken op dierwelzijn te ondersteunen. 
Zodat ik hier de komende tijd een inhoudelijk gesprek met de wethouder kan 
hebben.       Geef mij die kans! 
Ik reken op een reactie van elke fractie! 
  
 
Met vriendelijke groet,   
M. de vries 
Schoonouwenseweg 15 
Stolwijk 
06-83522272 
m.de.vries3@kpnplanet.nl 
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